
公報編號 Journal No.: 532                公布日期 Publication Date: 14-06-2013 
分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品／服務說
明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 
sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published 
 

1/6 
 
 

 

 

香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處 
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department 
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region 

 
 

 

在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品／服務說明 

 
商標註冊處處長收到下列根據《商標條例》(第 559 章)第 46 條提出的修訂申請要
求。 
 
根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 26 條，任何聲稱受擬作出的修訂影響的
人，可在本公告公布的日期後三個月內，採用表格第 T6 號提交異議通知。(例如，
若果公布日期爲 2003 年 4 月 4 日，則該三個月的最後一日爲 2003 年 7 月 4 日。)
異議通知須載有提出異議的理由的陳述，該陳述尤須解釋如作出修訂，異議人會如
何受有關修訂影響，以及異議人為何認為作出該項修訂會違反《商標條例》第 46
條。異議人須在提交異議通知的同時，將該通知的副本送交有關申請人。 
 
根據《商標規則》第 95 條，提交異議通知的限期不得延展。 
 

REQUESTS FOR AMENDMENT OF SPECIFICATION OF GOODS OR SERVICES 
AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED 

     
The Registrar of Trade Marks has received the following requests for amendment of 
applications under section 46 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). 
 
Under rule 26 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person claiming 
to be affected by the proposed amendment may, within 3 months after the date of 
this publication, file a notice of objection on Form T6. (For example, if the 
publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 
2003.)  The notice of objection shall include a statement of the grounds of 
objection, which statement shall, in particular, explain how the objector would be 
affected by the amendment and why in the objector’s opinion the amendment would 
be contrary to section 46 of the Trade Marks Ordinance.  The objector shall, at 
the same time as he files the notice of objection, send a copy of it to the 
applicant of the application in question.  
 
It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time 
cannot be allowed for filing the notice of objection. 
 
[210] 商標申請編號： 

Application No.: 
300891397 
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[540] 商標： 
Mark: 

 
[730] 註冊申請人姓名／名稱、 

地址： 
Applicant's Name, Address: 

Vifor SA 
rte de Moncor 10, 1752 Villars-sur-Glâne SWITZERLAND 

[740/7
50] 

註冊申請人的送達地址： 
Applicant's Address for 
Service: 

Deacons 
5TH FLOOR, ALEXANDRA HOUSE, 
18 CHATER ROAD, CENTRAL, 
HONG KONG 

[571] 商標描述： 
Mark Description: 

N/A 

[511]   類別編號： 
Class No.:       

29, 31 

[442] 公布獲接納註冊申請日 
期:  
Date of Publication of 
Acceptance for 
Registration: 

22-05-2009 

 
申請人擬修訂類別 29 的貨品／服務說明如下： 
The applicant proposes to amend the specification in Class 29 to read as follows: 
類別 Class 29 
Meat, fish, poultry and game; meat extracts; preserved, dried and cooked fruits and 
vegetables; jellies, jams, fruit sauces; eggs; edible oils and fats; evening primrose 
oil, fish oils; fatty substances for the manufacture of edible oils. 
 
 

 
 
[210] 商標申請編號： 

Application No.: 
302093184 

[540] 商標： 
Mark: 

 
[730] 註冊申請人姓名／名稱、 

地址： 
Applicant's Name, Address: 

Shanghai SynTheAll Pharmaceutical Co., Ltd. 
No. 9 Yuegong Road, (West) Shanghai Chemical Park, Shanghai, China

[740/7
50] 

註冊申請人的送達地址： 
Applicant's Address for 
Service: 

Li & Partners 
22/F., World-Wide House, 
19 Des Voeux Road Central, 
Hong Kong 

[571] 商標描述： 
Mark Description: 

N/A 

[511]   類別編號： 
Class No.:       

1, 5, 40, 42 

[442] 公布獲接納註冊申請日 
期:  
Date of Publication of 

25-05-2012 
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Acceptance for 
Registration: 

 
申請人擬修訂類別 1, 5 的貨品／服務說明如下： 
The applicant proposes to amend the specification in Classes 1, 5 to read as follows: 
類別 Class 1 
Alkaloids; Acids; Alkalies; Protein [raw material]; Chemical additives to insecticides; 
Unprocessed artificial synthetic resin; but not including those for use in bone surgery 
or dental purposes. 
 
類別 Class 5 
Medicines for human purposes; Bacteriological preparations for medical and veterinary 
use; Raw material medicine; Pharmaceutical preparations; Chemical-pharmaceutical 
preparations; Biological preparations for medical purposes; Chemical preparations for 
medical purposes; but not including those for use in bone surgery or dental purposes. 
 
 

 
 
[210] 商標申請編號： 

Application No.: 
302325861 

[540] 商標： 
Mark: 

 
[730] 註冊申請人姓名／名稱、 

地址： 
Applicant's Name, Address: 

TATA SONS LIMITED 
BOMBAY HOUSE, 24 HOMI MODY STREET, MUMBAI-400 001, INDIA 

[740/7
50] 

註冊申請人的送達地址： 
Applicant's Address for 
Service: 

China Patent Agent (H.K.) Ltd. 
22/F, Great Eagle Centre, 
23 Harbour Road, Wanchai, 
HONG KONG 

[571] 商標描述： 
Mark Description: 

N/A 

[511]   類別編號： 
Class No.:       

6, 9, 12, 14 

[442] 公布獲接納註冊申請日 
期:  
Date of Publication of 
Acceptance for 
Registration: 

31-05-2013 

 
申請人擬修訂類別 6, 14 的貨品／服務說明如下： 
The applicant proposes to amend the specification in Classes 6, 14 to read as follows: 
類別 Class 6 
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Common metals and their alloys, steel wires, tinplate, metal building material; hot 
rolled steel bars, plates, sheets and coils; cold rolled steel sheets and coils; 
galvanized steel wire; stainless steel bars; high carbon steel wire; steel ropes; steel 
rods, steel in billet form; metal fasteners, namely nails, metal pipes and steel plates; 
metal building materials; transportable buildings of metal; materials of metal for 
railway tracks; non-electric cables and wires of common metal; and pipes and tubes of 
metal goods of common metal not included in other classes. 
 
類別 Class 14 
Precious metals and their alloys and goods in precious metals or coated therewith, not 
included in other classes; jewellery, precious and semi-precious stones, horological 
and chronometric instruments, imitation jewellery. 
 
 

 
 
[210] 商標申請編號： 

Application No.: 
302330261 

[540] 商標： 
Mark: 

 
[730] 註冊申請人姓名／名稱、 

地址： 
Applicant's Name, Address: 

北京神州綠盟信息安全科技股份有限公司 
中國內地 北京市海澱區 北窪路 4號益泰大廈 5層 

[740/7
50] 

註冊申請人的送達地址： 
Applicant's Address for 
Service: 

中港知識產權有限公司 
香港 
港灣道 1號會展廣場辦公大樓 30 樓 3011 室 

[571] 商標描述： 
Mark Description: 

不適用 

[511]   類別編號： 
Class No.:       

9, 42 

[442] 公布獲接納註冊申請日 
期:  
Date of Publication of 
Acceptance for 
Registration: 

01-02-2013 

 
申請人擬修訂類別 9, 42 的貨品／服務說明如下： 
The applicant proposes to amend the specification in Classes 9, 42 to read as follows: 
類別 Class 9 
計算機；已錄製的計算機程序(程序)；計算機外圍設備；數據處理設備；已錄製的計算機操作程
序；計算機軟件(已錄製)；計算機周邊設備；中心加工裝置(信息處理器)；計算機存儲裝置；信息
處理機(中央處理裝置)；所有前述貨品均為僅與網絡安全相關的軟件貨品。 
 
類別 Class 42 
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技術研究；包裝設計；技術項目研究；計算機軟件更新；計算機編程；計算機軟件設計；研究與開
發(替他人)；計算機數據的修復；計算機軟件的維護；計算機系統分析；所有前述服務均為僅與網
絡安全相關的軟件服務。 
 
 

 
 
[210] 商標申請編號： 

Application No.: 
302366253 

[540] 商標： 
Mark: 

 
[730] 註冊申請人姓名／名稱、 

地址： 
Applicant's Name, Address: 

Adams Company Limited 
4B Milton Mansion, 96 Nathan Road, Tsim Sha Tsui,Kowloon, HONG 
KONG 

[740/7
50] 

註冊申請人的送達地址： 
Applicant's Address for 
Service: 

TrademarkCN. Co. Ltd. 
Blk. A, 4/F, Granville Building, 
14 Granville Road, T.S.T., Kowloon, 
HONG KONG 

[571] 商標描述： 
Mark Description: 

N/A 

[511]   類別編號： 
Class No.:       

35 

[442] 公布獲接納註冊申請日 
期:  
Date of Publication of 
Acceptance for 
Registration: 

05-04-2013 

 
申請人擬修訂類別 35 的貨品／服務說明如下： 
The applicant proposes to amend the specification in Class 35 to read as follows: 
類別 Class 35 
advertising; business management; business administration; demonstration of goods for 
advertising purpose; direct mail advertising; distribution of samples; opinion polling; 
organising of exhibitions for commercial or advertising purpose; public relations; 
publicity; television advertising and television commercials; personnel management 
consultancy; commercial or industrial management assistance; import and export agencies; 
document reproduction; tax returns preparation; business appraisals; business 
management and organization consultancy; business research; demonstration of goods; 
business inquiries; business investigations; organization of trade fairs for commercial 
or advertising purposes; drawing up of statements of accounts; secretarial services; 
arranging of competition, demonstrations and displays for advertising and business 
purposes; business consultancy; computerized data-base management; employment agencies; 
market analysis; promotional marketing; publication of advertising literature; office 
administration services for others; compilation of mathematical or statistical data; 
provision of business statistical information; preparation of business statistical data; 
business professional consultancy; sale promotion (for others); human resource 
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management consultancy; accounting and auditing; rental of office machines and 
equipment; telephone answering (for unavailable subscribers); data handling, storage, 
retrieval and/or management; advice relating to acquisition of businesses and corporate 
structure of companies/businesses; business information; computerised file management; 
compilation of information into computer databases; systemization of information into 
computer databases; advice, consultancy and provision of information services relating 
to all the aforesaid services; all included in Class 35. 
 
 

 


